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Az AVE Hargita Kft. hétvégén szervezte meg a polgármesteri hivatallal közösen az őszi
lombtalanítási akciót.

  

A város területéről eddig több mint 400 köbméter hulladékot szállított el a köztisztasági
vállalat. Ennek több mint fele, kb. 250 köbméter falevél, gally - közölte portálunkkal 
Tóth László
ügyvezető igazgató.

  

A zöld hulladék begyűjtése, elszállítása még folyamatban van, ugyanis a hétvégén városunkban
megrendezett Hargita rali miatt több utcát is lezártak a forgalom elől, így az AVE autói nem
tudtak oda behajtani. Az öszegyűjtött hulladék nem marad a lakosok nyakán, maradéktalanul
elszállítják azt - mondta Tóth,

  

Az igazgató hozzátette, ez alkalommal 100 köbméterrel több zöld hulladékot gyűjtöttek össze,
mint a tavalyi tavaszi és az őszi akció során. Szerinte ez a mennyiség biztató, mert azt jelzi,
hogy a lakosság egyre tudatosabb a szelektív hulladékgyűjtés terén.
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A cég leközelebb jövő tavasszal, Húsvét előtt szervez hasonló lombgyűjtési akkciót, de ami a
szemét- és hulladékelsszállítást illeti, bármikor a lakosság rendelkezésére áll.  

  

A nagyobb mennyiségű szeméttől, hulladéktól két módon tudunk megszabadulni. A 0266-
217407 -es
telefonszámon értesítjük a köztisztasági vállalatot és házhoz jönnek, elviszik. A "csomagot" mi
magunk is leadhatjuk a cég Termés utcai telephelyén, ahol mindenféle veszélyes és nem
veszélyes hulladékot, szemetet is bevesznek. A telephelyen 
naponta 7 órától 16 óra 30-ig 
van ügyfélfogadás.
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